

MENAIKTARAF DEWAN UTAMA PERMAI 2, SELAMA PERAK.

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga	H/pukal	H/Pukal		
2	Bekal dan pasang sistem paip bomba 4HP ketahanan lasak pum (Elktrik)	No	1		
3	sistem paip BOMBA bekal dan pasang 5HP-6HP diesel engine pump (Stanby Pump)	No	1		
4	Sistem Paip BOMBA bekal dan pasang 5HP - 6HP (DOL) (STD) sistem pump pili BOMBA starter Panel.	No	1		
5	Bekal dan pasang pendawian elektrik dari pam BOMBA ke panel kawalan pum.	No	1		
6	Bekal dan pasang kelengkapan paip pump mengikut kehendak pihak BOMBA.	No	1		
7	Bekal dan pasang tangki air khas lengkap dengan besi galvanis di bahagian dalam dan di bahagian luar termasuk penanda aras air dan termasuk segala kelengkapan yang berkaitan.	No	1		
8	Kerja - kerja membuat tapak asas untuk tangki BOMBA daripada konkrit termasuk segala kerja yang berkaitan.	No	1		
9	Bekal dan pasang tangki air dari bekalan paip utama termasuk segala kerja yang berakitan.	No	1		
10	Bekal dan pasang hose reel drum 25mm diameter x 30MT PVC hose, Nozzle, Clips, Nozzle Box dan Ball Valves	No	1		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
Jumlah Dari Belakang					
11	Bekal, pasang dan sambung dari paip baru ke paip sediaada termasuk kerja kelengkapan, branch pipe dan kerja mengecat paip.	No	1		
12	Bekal dan pasang air release valve termasuk bola valve.	No	2		
13	Sistem pengera kebakaran: bekal dan pasang 8 zon penggera kebakaran panel termasuk mimic, battery, bateri boleh caj dan rak.	No	1		
14	pengujian dan pertauliahan	No	1		
	Muka Surat 2/2	Jumlah			